
Protokół

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 19.05.2020 roku o godzinie 1200  w sali
sesyjnej Urzędu Miejskiego w Kowalewie Pomorskim.
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Ad.1 Sprawy regulaminowe.

I Obecność na posiedzeniu:

stan Komisji       - 5 radnych
obecni                 - 5 radnych
nieobecni            - 0 
oraz zaproszeni goście.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ryszard Lipiński.

Przewodniczący Ryszard Lipiński – o godzinie 1200 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu
radnych i  zaproszonych gości stwierdził  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji.

III. Proponowany porządek posiedzenia:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Rozpatrzenie petycji z dnia 21 marca 2020 r. w interesie publicznym „ Stop zagrożeniu zdrowia
i życia”.
3.  Rozpatrzenie  petycji  z  dnia  2  kwietnia  2020  r.  w  interesie  publicznym  w zakresie  zmiany
przepisów prawa miejscowego ( wprowadzenie lokalnej tarczy antykryzysowej).
4. Zakończenie.

 Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia Komisji.

Ad.2. Rozpatrzenie petycji z dnia 21 marca 2020 r. w interesie publiczny, „ Stop zagrożeniu
zdrowia i życia”.

Przewodniczący Ryszard Lipiński – poinformował, że w dniu 21 marca br. do Urzędu Miejskiego
w Kowalewie Pomorskim wpłynęła petycja z Koalicji Wolnej od 5G w interesie publicznym „ Stop
zagrożeniu zdrowia i życia” - wszyscy Radni otrzymali materiał do zapoznania. Pismem z dnia
31 marca o treści złożonej petycji poinformowano Burmistrza Miasta. W dalszej części odczytał
treść złożonej petycji. Wyjaśnił, że w  wyniku analizy złożonej petycji stwierdzono, że nie spełnia
ona wymogów określonych w art. 4 ust.1 i ust.2 przedmiotowej ustawy, tj. nie została wskazana
osoba reprezentująca podmiot wnoszący petycję oraz nie zostało wskazane miejsce zamieszkania
albo siedziba podmiotu wnoszącego petycję.
Zgodnie z brzmieniem art.7 ust.1 ustawy „jeżeli petycja nie spełnia wymogów , o których mowa

w art. 4 ust.2 pkt 1 lub 2 , pozostawia się ja bez rozpatrzenia”.

 Poinformował, że według analizy petycję należy pozostawić bez rozpatrzenia.
 Treść petycji stanowi załącznik do protokołu.

Radny  Stanisław  Kaznowski –  poinformował,  że  zgadza  się  z  Przewodniczącym  Komisji
Ryszardem Lipińskim.
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Radny Jerzy Koralewski – poinformował, że jest takiego samego zdania jak Radny Stanisław
Kaznowski. Dodał, że coraz więcej petycji zaczyna wpływać z terenu całej Polski. Nie mają one
swojego uzasadnienia. My jako Gmina nie powinniśmy o tym decydować.

Radna  Halina  Kalinowska –  uważa,  że  5G  budzi  kontrowersje,  jest  szkodliwe,  ale  to  sztab
naukowców powinien o tym decydować, a nie Radni.

Radny Piotr Sęk – zauważył, że jest bardzo duży problem z 5G, jednak jest zdania, że Radni nie
powinni o tym decydować.

Przewodniczący Komisji Ryszard Lipiński – poinformował, że Cyfrowy Polsat i Plus uruchomili
już sieć 5G, według niego sprawa jest już nieodwracalna.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował,  że nie jesteśmy w stanie tego zatrzymać.
Zastanawia się, czy pod petycją nie podpisała się jakaś sieć konkurencyjna. Podchodziłby do tego
tematu ostrożnie. Był na to czas jak ta technologia powstawała.

Przewodniczący  Komisji  Ryszard  Lipiński –  uważa,  że  konkurencją  może  być  Światłowód.
Wobec braku dalszej dyskusji poprosił o przegłosowanie kto z Radnych uważa, że petycja powinna
pozostać bez rozpatrzenia.
Radni jednogłośnie 5 głosami „za” stwierdzili , że petycję należy pozostawić bez rozpatrzenia.

Ad.3. Rozpatrzenie petycji z dnia 2 kwietnia 2020 r. w interesie publicznym w zakresie zmiany
przepisów prawa miejscowego ( wprowadzenie lokalnej tarczy antykryzysowej).

Przewodniczący Komisji  Ryszard Lipiński –  poinformował,  że w dniu 2 kwietnia 2020 r.  do
Rady Miejskiej wpłynęła petycja Pani  Renaty Sutor wnioskującej  w pkt 1.  o umorzenie połowy
rocznej  wysokości  podatków od nieruchomości  dla  wszystkich  mieszkańców Gmin/  Powiatów/
Województw(tzn. umorzenie rat podatku od nieruchomości za II i III kwartał tego roku), a resztę
o jego odroczenie na okres pół roku, a ponadto obniżenie wysokości tego podatku do minimum
w przyszłym roku kalendarzowym. W  pkt 2. wnioskuje o niepobieranie podatków targowych przez
okres pół roku od osób handlujących na jarmarkach, a po tym terminie obniżenie ich do minimum.
W pkt  3.  wnioskuje  o  niepobieranie  podatków  od  osób,  które  mają  występy  na  ulicach
w wyznaczonych do tego miejscach przez okres pół roku, a po tym terminie obniżenie do minimum
wysokości opłat za te występy. W pkt 4.  wnioskuje o umorzenie przez okres pół roku należności
z  tytułu  wywozu  śmieci,  a  po  tym  terminie  o  obniżenie  opłat  za  wywóz  śmieci  do  opłaty
minimalnej. W pkt 5.   wnioskuje o  nie pobieranie opłat za parkingi przez okres pół roku, a po tym
terminie o zmniejszenie opłaty za godzinę parkowania. W pkt 6. wnioskuje  o wydanie uchwały
solidarnościowej  –  jednoczącej  wszystkie  władze  lokalne  w  walce  z  Koronawirusem  w  tym
zakresie. 

Radny Stanisław Kaznowski – uważa, że petycję należy uznać za bezzasadną.

Radny Jerzy Koralewski  –  uważa,  że  brak  wyobraźni  u  takich  wnioskodawców. Gdyby było
bogactwo  w  Gminach  można  by  uznać  petycję  za  zasadną,  ale  w  sytuacji  w  jakiej  teraz  się
znajdujemy, jest to nierealne. Uważa, że petycja jest bezzasadna.
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Radna Hanna Kalinowska – dodała, że w piśmie od Pana Burmistrza wszystko jest bardzo dobrze
wyjaśnione.

Przewodniczący  Komisji  Ryszard  Lipiński –  wobec  braku  dalszej  dyskusji  poprosił
o przegłosowanie kto z Radnych uważa petycje za bezzasadna.
Radni jednogłośnie 5 głosami „za” stwierdzili, że petycja jest bezzasadna. 

Ad. Zakończenie.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 1229 zamknął posiedzenie
Komisji.

Protokół zawiera 4 kolejno ponumerowane strony.
 

Protokołowała:
M. Chądzyńska

                                                                                                            PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
                                                                                                           SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI

                         
                                                                                                                                         /-/ Ryszard Lipiński


